
Zápisnica z IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Podolie 

 

Dátum zasadnutia: 30.03.2023 o 18:00 hod. 

Počet prítomných poslancov: 8 

Neprítomní: 1 (Ing. Róbert Augustín - ospravedlnený) 

Počet hostí: 2 

 

K  jednotlivým bodom programu: 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Pán starosta PaedDr. Rastislav Bobocký otvoril rokovanie zastupiteľstva, uvítal prítomných 

a skonštatoval, že počtom 8 poslancov je zastupiteľstvo uznášania schopné. Prezenčná listina 

je prílohou zápisnice. 

 

K bodu 2 a 3: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie, 

schválenie programu 

Za zapisovateľku rokovania je určená: Alžbeta Augustínová  

Za overovateľov sú ustanovení: Peter Burza                                

                                                    Ladislav Červeňanský 

Za členov návrhovej komisie sú navrhnutí: Monika Augustínová 

                                                                      Ľuboš Krajčík  

                                                                      Ivan Palkech 

Do programu pribudol jeden bod – bod č. 7. Všetky materiály poslanci obdržali 

v dostatočnom predstihu. Uznesením č. 36/2023 bol schválený program zastupiteľstva. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  8/ 0/ 0 

 

K bodu 4: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce 

 

Pán starosta informoval o žiadostiach o zníženie poplatku za komunálny odpad. Na 

neobmedzenú dobu dostane úľavu 10,- EUR každý občan, ktorý dovŕši v daný rok vek 70 

rokov. Poslanci obdržali zoznam vopred. Tak ako poslanci diskutovali aj v minulom volebnom 

období, úľavy pre bytové domy nebudú schválené, okrem ľudí nad 70 rokov, nakoľko sa nedá 

odsledovať separovanie v bytových domoch a vývozy pri BD zabezpečuje obec nad rámec 



bežných vývozov. Zníženie poplatku v prípade podania žiadosti a podpísania Dohody 

o separovaní a kompostovaní bude o 15%. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  8/ 0/ 0 

 

K bodu 5: Žiadosť o schválenie novej nájomnej zmluvy 

Ivan Zámek, nájomca v BD 526, vyrovnal platby za nájomné, čo bolo podmienkou pre 

schválenie novej nájomnej zmluvy. OZ  schvaľuje nájomnú zmluvu do 30.09.2024. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  8/ 0/ 0 

 

K bodu 6: Kúpa nehnuteľnosti 

V rámci vysporadúvania vlastníckych vzťahov sa poslanci zhodli na kúpe podielov na 

nehnuteľnostiach od p. Majerčíkovej, ktoré zahŕňajú pozemky parc. reg. ,,C“ a ,,E“ na všetkých 

spoločných LV (č. 1129, 4928, 4927, 1130, 2317, 704, 699, 5314) a podiel na  dome súp. č. 

390. Všetko za sumu 2000,- EUR. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  8/ 0/ 0 

 

K bodu 7: Zmluva medzi obcou Pobedim a obcou Podolie DHZO 

Dnes nám bola doručená zmluva o vytvorení spoločného DHZO s obcou Pobedim s novými 

podmienkami. Obec Pobedim už na februárovom zastupiteľstve schválilo zvýšený finančný 

príspevok z 0,50€/obyvateľ na 1,-€/obyvateľ a príspevok má byť každoročný. Poslanci 

s takýmto zvýšením nesúhlasia. Poslanci návrh zmluvy neschvaľujú. V platnosti zostáva 

Zmluva o vytvorení DHZO s obcou Pobedim zo dňa 12.06.2019.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  8/ 0/ 0 

 

 

K bodu 14: Rôzne 

Pán starosta informoval poslancov, že spoločnosť Packeta Slovakia s.r.o. by chcela vymeniť Z-

box nachádzajúci sa na miestnom trhovisku za menší, nakoľko prehodnotila jeho vyťaženosť. 

Nájomné bude ponechané na sume 1€/rok. Všetci poslanci súhlasia.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  8/ 0/ 0 

Pán starosta ďalej informoval o realizácii rekonštrukcií miestnych komunikácií financovaných 

z eurofondov. Predpokladaný začiatok prác je v mesiaci máj 2023. 



Ďalej boli poslanci informovaní o realizácii rekonštrukcie Materskej školy v Podolí, čaká sa na 

schválenie dodatku č. 2 k zmluve o podpore a taktiež aj na schválenie procesu verejného 

obstarávania. Predpoklad začiatku realizácie je apríl 2023. 

Pán starosta informoval poslancov, že projekt Plán obnovy zmenil podmienky, ktoré treba brať 

do úvahy a zvážiť. Pred schválením peňazí by bolo treba spraviť projekty a verejné 

obstarávanie, čo predstavuje vopred vynaložené financie s neistým výsledkom schválenia 

projektov z Plánu obnovy. Pri takto zmenených podmienkach sa bude asi pokračovať v príprave 

projektu na rekonštrukciu miestneho kina. 

*O 19:52 odišla p. Likavčanová 

 

K bodu 16: Záver 

 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť. Zasadnutie OZ sa skončilo o 20:15 hod.  

 

Zapísala: Alžbeta Augustínová 

 

V Podolí, dňa 30.03.2023 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Peter Burza ............................................. 

 

Ladislav Červeňanský ............................................. 

 

Zápisnicu podpísal dňa  

 

        PaedDr. Rastislav Bobocký, v. r.  

             starosta obce 


